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Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a jelenlévőket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület valamennyi 
tagja megjelent, határozatképes, és az ülést megnyitja (1800 órakor). A rendkívüli ülés 
összehívását határidős döntések meghozatala indokolta. Köszöni képviselőtársainak, 
hogy most is rugalmasan kezelték a rendkívüli időpontot. Javaslatot tesz a napirendre a 
meghívó szerint. Kéri, hogy aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
 
A képviselő-testület az alábbi napirend tárgyalását egyhangúlag elfogadta. 
 
Napirend: 
 

1. Előterjesztés az önkormányzati fenntartású nevelési-oktatási intézmények 
átadásával összefüggő eljárásokról 

2. Előterjesztés a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 74. § (6) 
bekezdése alapján meghozott döntésről 

3. Előterjesztés egyes állami tulajdonban lévő területeken tervezett ipari és innovációs 
fejlesztésekhez kapcsolódó területigényről 

4. Előterjesztés a KEOP-2015-5.7.0 számú középületek kiemelt jelentőségű  
épületenergetikai fejlesztése című pályázat benyújtásáról és a pályázathoz 
kapcsolódó szolgáltatások beszerzéséről 
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1. Előterjesztés az önkormányzati fenntartású nevelési-oktatási intézmények 
átadásával összefüggő eljárásokról 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Képviselő-testületünk a június 15-i ülésén döntött a kérelem beadásáról azzal 
kapcsolatban, hogy az állami intézményfenntartó központ által fenntartott köznevelési 
intézmények feladatainak ellátását szolgáló ingó és ingatlan vagyon működtetését nem 
tudjuk tovább vállalni. A következő napirend erről fog szólni. Ez az eljárás egyszer 
már lezajlott 2012-ben is. Egy bizottság ilyenkor megvizsgálja azt, hogyha az állam 
átveszi a működtetést, akkor milyen mértékű hozzájárulást kell fizetnie 
önkormányzatunknak. Most olyan összeg került meghatározásra, amely miatt nem 
tudjuk azonnal azt mondani, hogy megéri. 2012-ben, ugyanebben a helyzetben 
elindítottunk egy folyamatot arra vonatkozóan, hogy a Rákóczi út 90. szám és 549/1 
hrsz alatti oktatási intézményt társasházzá nyilvánítsuk, mert már akkor is jelentkeztek 
olyan elképzelések, hogy a toronyépületben szálláshelyeket lehetne kialakítani, és ami 
még indokolttá teszi ezt az elképzelésünket, hogy a földszinten kialakított lakás sincs 
leválasztva. A mosókonyha részben egy fa-aprítékos kazán került elhelyezésre, és 
ameddig a főépület fűtési rendszere nincs leválasztva a toronyépületről, addig igazából 
nem tudtuk kihasználni annak a lehetőségét.  Most, a nyári felújítási munkálatok során, 
nem is horribilis összegért, tudunk majd megoldást találni, hogy átmenetileg, amíg 
teljes egészében nem tudjuk leválasztani az épületet, addig külön mérőórával 
mérhessünk, pont abból adódóan, hogy egy szálláshelynek és egy oktatási 
intézmények más a működési rendje. Tehát mindenféleképpen indokolt, hogy a 
társasházzá alakítás megtörténjen. Az előterjesztéshez mellékelt alaprajzok mutatják, 
hogy a következő épületrészek kerülnének kialakításra: 
- Az iskola elhelyezésére szolgáló épületrész, amely az első emeleten benyúlna a 
toronyépületbe. Ennek oka, hogy az oktatási intézmény részére kialakítottak egy tanári 
számítógéptermet, ami még a főépülethez tartozik, de annak szerverszobája egy, a 
toronyépületben lévő ablaktalan helyiségben van. Nem akarjuk, hogy az oktatási 
intézménynek ezt máshová kelljen áthelyezni, mert komoly beruházást igényelne. 
Nekünk nem jelent akkora pluszt az az egy ablaktalan helyiség. 
- A gimnázium földszintjén lévő lakás 
- Toronyépület teljes egészében 
- Mosókonyha 
- A hátsó épületrészben lévő konyha a hozzátartozó étteremmel és egyéb irodákkal. 
Erre azért lenne szükség, mert kötelező feladatunk a pedagógiai szakszolgálat 
elhelyezése is a városon belül, és ezt a helyet megfelelőnek találták az érintettek is. 
Mivel az étkeztetés is az önkormányzat kötelező feladata, a tálalókonyhát 
működtetnünk kell továbbra is, valamint az étkezéshez szükséges helyiséget is 
biztosítani kell.  
Azt is látni kell, hogy a csoportok száma a II. Rákóczi Ferencről elnevezett iskolában 
fokozatosan csökken. Vegyes profilú intézmények már nem működhetnek, ezért kifutó 
rendszerben a szakközépiskolai osztályai megszűnnek. A mostani tanévet 12 
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tanulócsoporttal kezdik meg, jövőre már csak 11 osztály lesz, azt követő tanévben már 
csak 10, utána következő tanévben 9. Mivel a középfokú oktatás a megyei 
tankerülethez került, egyértelmű a megyei KLIK szándéka, hogy nem is kíván 
Szécsényben gimnáziumi osztályt indítani. A 2014/2015-ös tanévben 200 tanuló járt 
az intézménybe, 118 általános iskolai korosztályú, 82 középiskolás, ha a 
nyolcosztályos gimnáziumba járókat is ide számítjuk. A 118 általános iskolás 
tanulóból 50 vidékről jár be. A középiskolások közül 45 fő a vidéki. Tehát összesen 95 
vidéki tanuló van, ami a szabad iskolaválasztást tekintve nem olyan probléma, mindig 
is azt mondtuk, hogy legyen megtiszteltetés az valakinek, ha Szécsénybe jár iskolába. 
A bizottsági ülésen is elmondta, hogy van azért két korcsoport, a 7-8. évfolyam, ahol 
Nagylóc tekintetében azért van némi vita a működtetést illetően, mert Nagylóctól az 
állam az iskola működtetését is átvállalta, de ebben a korosztályban nem tudja 
Nagylócon biztosítani a tanulók elhelyezését, ezért ezek a gyerekek Szécsénybe 
járnak, önkormányzatunk pedig fizeti az iskola működtetését. Ezért kezdeményezni 
fogjuk, hogy beszéljünk a 7. és 8. osztály működtetésével kapcsolatban felmerülő 
költségek vállalásáról. Személy szerint azon az állásponton van, hogy nem száz 
százalékban Szécsény önkormányzatát terhelné ez a rész. 
Kéri a képviselő-testületet, hogy az előterjesztés szerint támogassa Rákóczi út 90. 
szám alatti ingatlan társasházzá alakítását. Az előterjesztést megtárgyalta a 
Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, hogy ismertesse 
javaslatukat. 

Borik Albert képviselő, a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság elnöke 

A bizottság négy igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést, és elfogadásra 
javasolja a képviselő-testületnek. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi képviselőtársait, hogy van-e valakinek 
kérdése, véleménye. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Egy kiegészítést szeretne tenni az előterjesztéshez. A társasház alapításnál az a feltétel, 
hogy ezeket az épületrészeket albetétté alakítjuk, mert helyrajzi szám egy van, az 
ingatlan altalaja. A műszaki dokumentációt természetesen el kell készíttetni, és 
álláspontja szerint a társasház alapító okirat tervezetét vissza kell hoznia testület elé 
jóváhagyásra, és csak azt követően kerülhet sor a földhivatali átvezetésre. Ezért 
javasolja, hogy a határozati javaslatnak abból a részéből, ahol a polgármester 
felhatalmazást kap, a „földhivatali átvezettetésére” szövegrész kerüljön törlésre, mivel 
az alapító okiratot a testületnek jóvá kell hagyni. Ha így módosul a határozati javaslat, 
akkor támogatja. 

Stayer László polgármester 

Egyetért a módosító javaslattal, ezért szavazás előtt ismerteti a határozati javaslat 
második mondatát, amely így szólna: „A Képviselő-testület felhatalmazza a 
polgármestert az ingatlan társasházzá alakításához szükséges műszaki dokumentáció 
és társasház alapító okirat elkészíttetésére.”A határozati javaslat első része nem 



 4 

változik, az az előterjesztésben megfogalmazottak szerint marad. Kéri, hogy aki így 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze.  
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

174/2015.(VII.29.) határozata 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat 
tulajdonát képező Szécsény, Rákóczi út 90. szám (Szécsény belterület 
549/1 hrsz) alatti ingatlannak a határozat mellékletét képező vázrajz 
szerinti társasházzá alakításáról dönt.  
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ingatlan 
társasházzá alakításához szükséges műszaki dokumentáció és 
társasház alapító okirat elkészíttetésére.  
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Határozat melléklete a jegyzőkönyv 1.sz.melléklete 
 
 

2. Előterjesztés a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 74. § (6) 
bekezdése alapján meghozott döntésről 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Mint az előző napirendnél is említette a képviselő-testület a június 15-i ülésén döntött 
a kérelem beadásáról azzal kapcsolatban, hogy az állami intézményfenntartó központ 
által fenntartott köznevelési intézmények feladatainak ellátását szolgáló ingó és 
ingatlan vagyon működtetését nem tudjuk tovább vállalni. Most egy olyan összeg 
került meghatározásra, amit önkormányzatunknak kellene fizetni, ha a feladat átadásra 
kerül, hogy minden körülményt mérlegelni kell, mielőtt a végleges döntést 
meghozzuk. 2012-ben egyszerűbb volt a döntés, mivel fizetési kötelezettségként havi 
7.108 E Ft-ot állapítottak meg, és ennél alacsonyabb összegből meg tudtuk valósítani a 
működtetést. Most havi 2.100 E Ft-ot határoztak meg, így átszámolás után hétmillió 
forint látszik az első évben megtakarításként, de azzal, hogyha átadjuk működtetésre 
az iskola épületét, azzal vagyonkezelésbe adjuk, ami jelentős mértékben korlátozná a 
hatáskörünket, és mint ismert mindenki előtt, szeretnénk komoly fejlesztéseket 
végrehajtani. Ez már elgondolkodtató dolog. A mai ülésen kell döntést hozni az 
energetikai fejlesztési pályázatról is, amit ha támogat a testület, akkor hőszigetelést 
kap az épület, és ezzel a fűtési költségek jelentős részét meg lehet spórolni, Borik 
Albert képviselő úr szerint, akár a felére is csökkenhet ez a kiadás.  Még az előző 
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ciklusban készültek tanulmánytervek talajszondás hőszivattyús fűtés kialakítására, és 
ezeket a terveket majd elő lehet venni, mert még kerülnek kiírásra iskolafejlesztési 
energetikai pályázatok. Biztos, hogy lenne lehetőség napelem felszerelésére, amivel 
óriási rezsiköltséget lehet megtakarítani. Nem véletlenül beszélünk a társasházzá 
alakításról, és nem véletlenül hangsúlyozta ki, hogy milyen tanulólétszámokkal és 
osztályszámokkal lehet számolni a következő években. Jelenleg 12 osztály van, ebből 
két osztály kivételével 20 fő alatti létszámmal, és ehhez most rendelkezésre áll 19 
tanterem. A tantermek között van egy olyan is a toronyépületben, amely 40 fő 
befogadására alkalmas. Az már most látszik, hogy nyolcosztályos általános iskolára 
fog visszaállni ez az intézmény, így az osztályok és a tanulók várható számát 
figyelembe véve a főépületben biztosítani lehet megfelelő számban és minőségben a 
tantermeket. A toronyépületet le tudjuk választani, és tovább tudjuk vinni a 
szállásfejlesztési elképzeléseinket, ami várhatóan nem kiadást fog jelenteni, hanem 
bevételt fog keletkeztetni az önkormányzat kasszájába. Mindezeket figyelembe véve, 
az a hétmillió forintot, ami megtakarítást jelentene, véleménye szerint, optimista 
megközelítésben, záros határidőn belül vissza tudjuk hozni, és végig a kezünkben 
tartjuk az épület egyes helyiségeinek a működtetéséről való döntés jogát. Ha átadjuk a 
működtetést, akkor sem kizárt, hogy kiadásunk jelentkezik e tekintetben, esetleg 
pályázati önerőhöz való hozzájárulás formájában, vagy anyagilag segíteni kell egy 
szükségessé váló nagyobb épületjavítási munka elvégzésénél. Átgondolva mindezt, azt 
javasolja, hogy az előterjesztésben második helyen szereplő határozati javaslatot 
fogadja el a képviselő-testület, és ne adja át működtetésre a Rákóczi út 90. szám alatt 
lévő, iskola elhelyezésére szolgáló épületet.  
Az előterjesztést megtárgyalta a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság is, kéri 
elnök urat, hogy ismertesse javaslatukat. 

Borik Albert képviselő, a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság elnöke 

A bizottság négy igen szavazattal támogatta azt a javaslatot, hogy ne adjuk át az épület 
működtetését, és ezt javasolja a képviselő-testületnek is elfogadásra. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi képviselőtársait, hogy van-e valakinek 
kérdése, véleménye. 

Antal Ferenc képviselő 

Véleménye szerint helyesen átgondolt lépés volt ennek a javaslatnak a megtétele, 
jónak tartja, hogy a város működtetésében maradjon az épület, ezért támogatja. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni képviselő úr véleményét. Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az 
előterjesztésben második helyen szereplő határozati javaslat elfogadását bocsátja 
szavazásra, és kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
 A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
175/2015.(VIII.05.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, a nemzeti 
köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 74. § (6) bekezdésében 
foglaltak alapján a saját tulajdonában álló - az állami 
intézményfenntartó központ által fenntartott köznevelési intézmények 
feladatainak ellátását szolgáló - ingó és ingatlan vagyon állami 
intézményfenntartó központ általi működtetéséhez 2015. szeptember 
1-je és 2019. augusztus 31-e közötti időszakra megállapított, 2.100 
ezer Ft havi hozzájárulás megfizetését az önkormányzati tulajdonú 
épületek fejlesztésére vonatkozó tervek miatt nem vállalja. Szécsény 
Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat 
rendelkezésére álló saját és átengedett bevételek terhére továbbra is a 
köznevelési intézmények feladatainak ellátását szolgáló - ingó és 
ingatlan vagyon működtetője marad. 

 
Határidő: 2015. augusztus 7. 
Felelős: Stayer László polgármester 

Dr. Bagó József jegyző 
 
 

3. Előterjesztés egyes állami tulajdonban lévő területeken tervezett ipari és 
innovációs fejlesztésekhez kapcsolódó területigényről 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Megkéri alpolgármester asszonyt, hogy röviden foglalja össze, miért is fontos 
önkormányzatunk számára a területek megigénylése. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A Kormány július 15-én hozott egy határozatot, melyben utasította a 
Belügyminisztériumot arra, hogy az érintett helyi önkormányzatok közreműködésével 
mérje fel a már működő ipari és innovációs területekhez kapcsolódó bővítési, 
fejlesztési igényeket és terveket. Az ITS készítése során felvázolt ötletek értelmében 
van három olyan terület, amit az önkormányzat alkalmasnak talált arra, hogy az 
illetékes minisztériumok felé bejelentsük. Mivel az előterjesztés csak a helyrajzi 
számokat tartalmazza, tájékoztatásul elmondja,h hogy az egyik 54 ha-os terület az 
úgynevezett „pöstényi homok”, az ipari terület és Pöstényuszta között terül el. A 
Szécsény felőli részén vannak még természetvédelmi, Natura 2000 alá tartozó 
területek, illetve vízgyűjtő területek, de az általunk megjelölt Szécsény 0367/5 hrsz 
alatti terület már nem tartozik Natura 2000 védettség alá. Dr. Serfőzőné dr. Fábián 
Erzsébet képviselő asszony a pénzügyi bizottsági ülésen megkérdezte, hogy a 
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vízgyűjtő területet érinti-e? Igen, részben fogja érinteni, de úgy gondolja, hogy 
nagyságát tekintve mégis egy olyan területről van szó, ami az önkormányzatnak 
hasznos lehet a későbbiek folyamán bármilyen fejlesztésre, beruházásra. Szeretne még 
arra utalni, hogy korábban is, amikor a híd készült, volt arra terv, hogy ezt a területet 
lakóövezetbe lehetne vonni, tehát akkor ezek a lehetőségek is nyitottá válnának. A 
0382 hrsz-ú terület az állami gazdaság csemetekertje volt, jelenleg az Ipoly Erdő 
hasznosításában van, amit szívesen átadnának a városnak.  0158/40 hrsz-ú, 4,5 ha-s 
szennyvíztelep melletti területet is értékesnek találtuk, mert a telep esetleges 
bővítésére is alkalmas lehet, vagy pedig vállalkozás céljára is használható lesz. 
Javasolja, hogy az önkormányzat ezekre a területekre jelentse be igényét, hogy 
fejlesztési elképzelései miatt igényt tart, a döntést természetesen a Belügyminisztérium 
hozza meg a kérelemben.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni alpolgármester asszony tájékoztatóját, amit annyival szeretne 
kiegészíteni, hogy pozitív döntés esetén a területeket térítésmentesen kapja meg 
önkormányzatunk. Kéri a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság javaslatának 
ismertetését. 

Borik Albert képviselő, a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság elnöke 

A pénzügyi bizottság négy igen szavazattal, egyhangúlag támogatta a javaslatot, és 
elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra 
bocsátja az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot. Kéri, hogy aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

176/2015.(VIII.05.) határozata 
 

Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta 
az előterjesztést és az egyes ipari területek fejlesztésével kapcsolatos 
kormányzati intézkedésekről szóló 1400/2015. (VI.15.) Korm. 
határozata alapján a fejlesztéssel, innovációval érintett területeket az 
alábbiak szerint jelöli meg: 
 
• Szécsény külterület 0367/5 hrsz  
• Szécsény külterület 0382 hrsz  
• Szécsény külterület 0158/40 hrsz  
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Felhatalmazza a polgármester, hogy az igényeket és a fejlesztési 
elképzeléseket az illetékes minisztériumokba jutassa el, a 
tárgyalásokat folytassa le, és kapcsolódó jognyilatkozatokat tegye 
meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester  

             
 

4. Előterjesztés a KEOP-2015-5.7.0 számú középületek kiemelt jelentőségű  
épületenergetikai fejlesztése című pályázat benyújtásáról és a pályázathoz 
kapcsolódó szolgáltatások beszerzéséről 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A második napirend tárgyalásánál már említette, hogy a mi ülésen kell döntést hozni a 
középületek kiemelt jelentőségű energetikai fejlesztése konstrukció keretében 
benyújtandó pályázatról. Mindannyian értesültünk már róla, hogy erre vonatkozó 
terveinket támogatásra jogosultnak ítélték, és két nagyon fontos határidőnek kell 
megfelelni. Az egyik, hogy augusztus 31-ig szerződést kell kötnünk a kivitelezővel, és 
december 31-ig a projekt záró elszámolását is el kell készíteni. A pályázat 100 %-os 
támogatottságú, és a Kossuth út 4., valamint a Rákóczi út 90. szám alatti 
iskolaépületeket érinti. A mai ülésen döntetni kell a képviselő-testületnek a pályázat 
benyújtásáról, valamint a kapcsolódó szolgáltatásokra beszerzési eljárások 
megindításáról. Kapcsolódó tevékenység, melyet teljes egészében támogat a pályázat, 
a szakmai előkészítés, a közbeszerzési szakértő, a tervezés, a projektmenedzsmenti 
feladatok ellátása, a tájékoztatás, valamint a műszaki ellenőri feladatok. Mivel nagyon 
rövid a határidő, és ötszázezer forint alatt lehetőség van polgármesteri hatáskörben 
megbízást adni, így három ajánlat bekérése után a Palóc Projekt Kft-t bízta meg a 
közbeszerzési feladatok ellátásával. A többi kapcsolódó szolgáltatásra elkészült a 
javaslat, hogy mely három-három vállalkozástól, illetve egyéni vállalkozótól kérjünk 
ajánlatot.  A rövid határidők miatt már most jelzi, hogy 10-én újabb rendkívüli ülést 
kell összehívnia az ajánlatok elbírálása érdekében. 
Az előterjesztést megtárgyalta a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság is, kéri 
elnök urat, hogy ismertesse javaslatukat. 

Borik Albert képviselő, a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság elnöke 

A pénzügyi bizottság négy igen szavazattal javasolta elfogadásra a képviselő-
testületnek az előterjesztésben lévő határozati javaslatokat, kivéve a tervezési 
feladatok ellátására indítandó beszerzési eljárásra vonatkozó javaslatot, ott három igen 
volt és személye tartózkodott.   
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Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, először a 
pályázat benyújtására vonatkozó, előterjesztésben megfogalmazott határozati 
javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, hogy aki elfogadja, igennel és kézfenntartással 
jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
177/2015.(VIII.05.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete pályázatot nyújt 
be KEOP-2015-5.7.0 számú, középületek kiemelt jelentőségű  
épületenergetikai fejlesztése című pályázati konstrukció keretében 
„Szécsény Város Önkormányzata Középületeinek energetikai 
korszerűsítése” tárgyban,  
- Szécsény, Kossuth út 4. sz. alatti iskolaépület 
- Szécsény, Rákóczi út 90. sz. alatti iskolaépület  
energetikai korszerűsítése érdekében. 
A képviselő-testület megbízza a polgármestert a pályázat 
benyújtásával. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester  

 

Stayer László polgármester 

A tervezési feladatok ellátására vonatkozó beszerzési eljárás megindításáról szóló, 
előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, hogy 
aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nélkül) az alábbi határozatot hozta: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

178/2015.(VIII.05.) határozata 
 

1. Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a KEOP-2015-
5.7.0 azonosító számú középületek kiemelt jelentőségű energetikai 
fejlesztése konstrukció keretében „Szécsény Város Önkormányzata 
középületeinek energetikai korszerűsítése” című pályázat benyújtása 
és megvalósítása érdekében - a képviselő-testület 93/2014. (V.29.) 
határozatával jóváhagyott - Beszerzési Szabályzata B1 jelű eljárási 
rend szerinti tervezési feladatok ellátására beszerzési eljárás 
megindítására határozza el. A képviselő-testület az ajánlattételi 
felhívást jóváhagyja. 
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2. Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a tervezési 
feladatok ellátása érdekében ajánlattételre a következő vállalkozásokat 
kéri fel: 
- Várcenter Kft (3170 Szécsény, Király út 1.) 
- CÉH Kkt. (3170 Szécsény, Kossuth út 37.) 
- Pintér Terv Bt. (3170 Szécsény, Király út 1.) 
 

A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy az ajánlattételi 
felhívást az ajánlattevők részére küldje meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester  

 

Stayer László polgármester 

A műszaki ellenőri feladatok ellátására vonatkozó beszerzési eljárás megindításáról 
szóló, előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, 
hogy aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
179/2015.(VIII.05.) határozata 

 
1. Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a KEOP-2015-
5.7.0 azonosító számú középületek kiemelt jelentőségű energetikai 
fejlesztése konstrukció keretében „Szécsény Város Önkormányzata 
középületeinek energetikai korszerűsítése” című pályázat benyújtása 
és megvalósítása érdekében - a képviselő-testület 93/2014. (V.29.) 
határozatával jóváhagyott - Beszerzési Szabályzata B1 jelű eljárási 
rend szerinti a műszaki ellenőri feladatok ellátására beszerzési eljárás 
megindítására határozza el. A képviselő-testület az ajánlattételi 
felhívást jóváhagyja. 
2. Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a műszaki 
ellenőri feladatok ellátása érdekében ajánlattételre a következő 
vállalkozásokat kéri fel: 
- Tálas Judit egyéni vállalkozó (2660 Balassagyarmat, Tátra utca 7.) 
- Tóth és Társa Bt. (2660 Balassagyarmat, Zeke utca 46.) 
- Épületklinika Kft (3100 Salgótarján, Csokonai út 80.) 

A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy az ajánlattételi 
felhívást az ajánlattevők részére küldje meg. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester  
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Stayer László polgármester 

Végül a kötelező tájékoztatási feladatok ellátására vonatkozó beszerzési eljárás 
megindításáról szóló, előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja 
szavazásra. Kéri, hogy aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

180/2015.(VIII.05.) határozata 
 

1. Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a KEOP-2015-
5.7.0 azonosító számú középületek kiemelt jelentőségű energetikai 
fejlesztése konstrukció keretében „Szécsény Város Önkormányzata 
középületeinek energetikai korszerűsítése” című pályázat benyújtása 
és megvalósítása érdekében - a képviselő-testület 93/2014. (V.29.) 
határozatával jóváhagyott - Beszerzési Szabályzata B1 jelű eljárási 
rend szerint, a kötelező tájékoztatási feladatok ellátására beszerzési 
eljárás megindítását határozza el. A képviselő-testület az ajánlattételi 
felhívást jóváhagyja. 
2. Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a kötelező 
tájékoztatási feladatok ellátása érdekében ajánlattételre a következő 
vállalkozásokat kéri fel: 
- Szécsény Media Kulturális Egyesület (3170 Szécsény, Liget út 2.) 
- Szécsényi Közművelődési Nonprofit Kft. (3170 Szécsény, Ady E. út 
12.) 
- Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. (3170 Szécsény, 
Rákóczi út 41.) 
 

A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy az ajánlattételi 
felhívásokat az ajánlattevők részére küldje meg. 

 

Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester  

 
 

Stayer László polgármester 

A képviselő-testület valamennyi napirendet megtárgyalta, megköszöni mindenki 
munkáját, és az ülést bezárja (1855 órakor).  
 

 
 
 
 

Stayer László 
polgármester 

Dr. Bagó József 
jegyző 
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A jegyzőkönyv 1.sz.melléklete a 174/2015.(VII.29.) határozat melléklete
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